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Interpellation

Interpellation ställd till socialnämndens ordförande Eva 
Carlsson-Paulsén (M) gällande skolgång för barn till kvinnor 
på kvinnojourer

Under tre veckor våren 2021 mördades fem kvinnor av sina män. Ett av 
dessa mord skedde i Flemingsberg i Huddinge. Mäns våld mot kvinnor är 
en lika världsomspännande pandemi som Coronaviruset. Precis som 
Coronaviruset är det dödligt och ibland svårt att upptäcka. 

Kvinno- och tjejjourer gör ett viktigt arbete. Huddinge Kvinnojour är en av 
dessa. I samtal med dem har vi sett att ett av de varaktiga problem som 
kvinnojouren ställs inför är hur man ska hantera skolgången för barn till 
kvinnor som befinner sig på kvinnojour. 

Barn i Sverige har rätt att gå i skolan. En situation där barn inte ges 
möjlighet till skolgång strider också mot Barnkonventionen, som numera är 
lag i Sverige. Samtidigt finns det barn till våldsutsatta kvinnor som faller ur 
systemet. Om en kvinna med barn bor på kvinnojour i tre månader finns 
risken att hennes barn inte går i skolan på tre månader. Det är ett stort 
problem att infrastrukturen kring denna problematik inte är bättre 
utvecklad. Många kvinnor som bor på kvinnojour gör det i andra 
kommuner än sin egen. Det innebär att barnen också måste byta skola för 
att skolgången ska kunna fungera. 

Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor:
1. Vilken beredskap har Huddinges skolor för att ta emot barn till 
våldsutsatta kvinnor som bor på kvinnojour? 
2. Finns det tydliga och utarbetade rutiner kring att ta emot dessa barn i 
Huddinges skolor?
3. Hur anser du att Huddinge kan utveckla sitt arbete på detta område? 
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